
 

Αθήνα, 8 Σεπτέμβρη 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό  Υγείας 

Θέμα: «Επέκταση Πρoγράμματος Κατ’ οίκον Νοσηλείας» 

 

Με το άρθρο 35 του νόμου 4272/2014 (Α’145) προβλέφθηκε η ανάπτυξη 

και οργάνωση της κατ’ οίκον νοσηλείας από νομικά πρόσωπα δημόσιου και 

ιδιωτικού δικαίου που δεν υπάγονται στο Εθνικό Σύστημα Υγείας (ΕΣΥ). Το 

πρόγραμμα άρχισε να λειτουργεί τον Απρίλιο του 2015, σε πιλοτικό στάδιο, με 

την συμμετοχή 11 Νοσοκομείων, 3 Κέντρων Υγείας και 1 Πολυδύναμου 

Περιφερειακού Ιατρείου. Κατόπιν, επεκτάθηκε τον Μάρτιο του 2018 με την 

ένταξη νέων δομών μέσα από το Πρόγραμμα Κατ’ οίκον Υποστήριξης Ασθενών 

με Καρκίνο. 

 Το μέτρο κρίθηκε ως εξαιρετικά επιτυχημένο ενώ, παράλληλα, η 

αναγκαιότητα και η σημασία του αναδείχθηκε έτι περεταίρω εν μέσω της 

πανδημίας του Covid-19. Υπό τις παρούσες συνθήκες, η σημασία της εξ 

αποστάσεως νοσηλείας κατέστη ορατή καθώς ασθενείς με επιβαρυμένη υγεία 

και υποκείμενα νοσήματα συνίστατο να μην έρχονται σε απευθείας επαφή με 

νοσοκομεία και άλλες δομές υγείας.  

Ενδεικτικό της σημασίας και της επιτυχίας του παραπάνω 

προγράμματος είναι ότι π.χ. στην ΠΕ ενότητα Ηρακλείου πραγματοποιούνται 

ετησίως 2000 επισκέψεις σε χρόνια πάσχοντες ασθενείς. Το ποσοστό αυτό 

μάλιστα ανταποκρίνεται μόλις στο 10% του συνόλου όσων θα είχαν ανάγκη 
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από ανάλογες υπηρεσίες γεγονός που τεκμηριώνει και την αναγκαιότητα 

επέκτασης και καθολικής εφαρμογής του προγράμματος.   

Ωστόσο, το πρόγραμμα που είχε προκηρύξει η προηγούμενη κυβέρνηση 

αποτελούσε δοκιμαστική εφαρμογή των προβλέψεων του Ν. 4272/2014 πριν 

από την πλήρη εφαρμογή του μέτρου. Στις σημερινές συνθήκες, δεδομένης τόσο 

της επιτυχίας του πιλοτικού προγράμματος όσο και τις αυξημένης σημασίας του 

εν μέσω της πανδημίας, κρίνεται σκόπιμη η άμεση καθολική εφαρμογή του 

μέτρου της κατ’ οίκον νοσηλείας. 

 

Λαμβάνοντας υπόψη τα ανωτέρω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Σκοπεύει το Υπουργείο να προχωρήσει στην καθολική εφαρμογή, 

σύμφωνα με τις προβλέψεις του νόμου 4272/2014, του προγράμματος 

κατ’ οίκον νοσηλείας; 

2. Σε τι ενέργειες προτίθεται να προβεί, δεδομένης της αύξησης των 

κρουσμάτων του κορωνοϊού, για να προστατευθούν ασθενείς με 

υποκείμενα νοσήματα, οι οποίοι πρέπει να απολαμβάνουν τακτικά 

υπηρεσίες υγείας; 

 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

Μαμουλάκης Χάρης 

Ξανθός Ανδρέας 

Αθανασίου Νάσος 

Αλεξιάδης Τρύφωνας 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Βέττα Καλλιόπη 

Δρίτσας Θοδωρής 

Ζεΐμπέκ Χουσεΐν 

Καλαματιανός Διονύσης 

Καρασαρλίδου Φρόσω 



Κασιμάτη Νίνα 

Καφαντάρη Χαρά 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κώστας 

Μεΐκόπουλος Αλέξανδρος 

Μιχαηλίδης Ανδρέας 

Μπάρκας Κώστας 

Μουζάλας Γιάννης 

Μωραΐτης Θάνος 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Πούλου Γιώτα 

Σαντορινιός Νεκτάριος 

Σαρακιώτης Γιάννης 

Σκουρλέτης Πάνος 

Σκουρολιάκος Πάνος 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νίκος 

Φωτίου Θεανώ 

Χαρίτου Δημήτρης 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

 

 




